
Protokół Nr 29/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 27 października 2023 r.  

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia  

3. Kontrola zamówień publicznych w latach 2020 – 2022 r.  

4. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Marian Mioduszewski. Powitał członków komisji 

oraz pracowników Urzędu. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Marian Mioduszewski przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i jednogłośnie przyjęto 3 za. 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Marian Mioduszewski powiedział, że na e-mail zostały przesłane rejestry 

zamówień publicznych w latach 2020-2022 r. Zwrócił się do członków Komisji o wskazanie zamówień, które 

chcą skontrolować. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Monika Wałejko wskazała 3 zamówienia: 

1. Świadczenie usług weterynaryjnych w ramach programu zapobiegania bezdomności na terenie Gminy 

Gołdap, 

2. Przetargi dotyczące kontynuacji budowy ZPL, 

3. Termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr.1 w Gołdapi. 

 

Członek Komisji Pani Teresa Dzienis wskazała zamówienie publiczne pn. Budowa drogi wewnętrznej  

w Babkach. 

 Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że postępowanie dotyczyło głównie usługi 

sterylizacji, kastracji, czipowania, usypiania ślepych miotów. Wartość szacunkowa była określona na kwotę  

ok. 150 000,00 zł brutto. Wartość szacunkowa określona była na podstawie możliwości finansowych gminy  

z zaznaczenie, że wskazana ilość może ulec zmniejszeniu ale też nie może przekroczyć wskazanej ilości. 

Wpłynęła 1 oferta od przychodni weterynaryjnej działającej w ramach spółki cywilnej Janusz Karpiński, 

Małgorzata Waśkiewicz – Karpińska.  

 Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Monika Wałejko zapytała, czy oferta dotyczy danego roku. 

 Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że tak. 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Monika Wałejko zapytała jaki jest sposób rozliczenia.  

 Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że rozliczenie jest comiesięczne. Wykonawca 

przedstawia zestawienie ilości wykonanych usług wraz ze wskazaniem osób, które korzystały z tej pomocy.  

Jest różny procent dofinansowania. Miesięczne zestawienie jest weryfikowane pod względem wykorzystanych 

środków, czy nie ma przekroczenia kwoty schroniskowej.  

 Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Monika Wałejko zapytała, czy są sygnały od wykonawcy odnośnie 

kwoty na to przyznanej, czy taka kwota jest wystarczająca. Widać postęp zabiegów szczególnie na terenie 

wiejskim  

 Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że mieszkańcy z tego korzystają i jakby kwota  

na ten cel wynosiła więcej pewnie i tak okazałaby się niewystarczająca. Jest postęp z schronisku w stosunku  

do lat poprzednich, gdyż jest ok. 5-10 psów mniej, więc można te środki przekazać na usługi weterynaryjne.  

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis powiedziała, że korzysta z usługi sterylizacji, ponieważ dokarmiając 

swoje koty czasami zbierają się też bezdomne. Jak dają się złapać korzysta z możliwości, które daje program 

zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Gołdap. Korzystając z okazji podziękowała za szybką interwencję 

w sprawie awarii oświetlenia.  
 Główny specjalista ds. zamówień publicznych Pani Jolanta Sztabińska powiedziała, że na budowę drogi 

wewnętrznej w Babkach, przeprowadzone zostały dwa postępowania. Oba postępowania były przeprowadzone 

w 2021 roku. Pierwsze postępowanie zostało wszczęte 21 września 2021 r. i w jego wyniku wpłynęły 2 oferty. 



Pierwsza oferta złożona przez STRABAG Sp. z o.o. na kwotę 371 989, 67 zł, a druga oferta była złożona przez 

firmę TOP-KOP, na kwotę 205 748,00 zł. W dniu 7 października 2021 r. zostało unieważnione, ponieważ 

środki finansowe jakie były zabezpieczone w budżecie na realizacje niniejszej inwestycji wynosiły  

140 000,00 zł. Kolejne - drugie postępowanie zostało wszczęte 13.10.2021 r.. W tym postepowaniu złożone 

zostały 2 oferty od tych samych firm co w pierwszym postępowaniu. Firma STRABAG Sp. z o.o. zaoferowała 

kwotę w wysokości 397 127,00 zł, a firma TOP-KOP na kwotę w wysokości 210 975,54 zł. Postępowanie 

zostało unieważnione ze względu na brak środków w budżecie.  

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis powiedziała, że w ówczesnym czasie, uzyskała informację  

od Jarosława Duchnowskiego, że powodem niezrealizowania drogi w Babkach, był brak możliwości wyboru 

Wykonawcy  

do realizacji tego zadania, ponieważ w złożonych ofertach wystąpiły braki formalne uniemożliwiające wybór 

oferty najkorzystniejszej, tzn.: brak było wymaganego dokumentu.  

 Pracownik WIR Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że kwota przedstawiona w ofertach przewyższała 

środki w budżecie. 

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis powiedziała, że wiele lat składa wnioski w sprawie wykonania danej 

drogi.  
 Główny specjalista ds. zamówień publicznych Pani Jolanta Sztabińska powiedziała, że po wyborze 

głównego wykonawcy i jego zejściu z budowy ogłoszonych zostało 6 postępowań. Pierwsze postępowanie było 

przeprowadzone w trybie podstawowym, a do którego dostęp mieli wszyscy potencjalni wykonawcy. Zostało 

ono wszczęte 20 lipca 2022 r. i unieważniony 2 sierpnia 2022 r. z powodu braku ofert. Drugie postępowanie 

również w trybie podstawowym, zostało wszczęte 8 sierpnia 2022 r. i również zostało unieważnione z powodu 

braku ofert. W drugim postępowaniu zadanie zostało podzielone na 2 części – w zakresie prac naprawczych 

branży budowlanej oraz kontynuacji budowy wraz z usunięciem wad w zakresie pozostałych branż.                

Trzecie postępowanie zostało ogłoszone w trybie negocjacji bez ogłoszenia. Postępowanie zostało wszczęte          

12 września 2022 r., poprzez wysłanie zaproszenia do negocjacji do 6 potencjalnych wykonawców. 

Postępowanie zakończyło się 21 października 2022 r., ponieważ żadena z zaproszonych do negocjacji 

Wykonawców nie złożył oferty, jako przeszkodę podając m.in. podział zamówienia na dwie części,  

tzn.: Wykonawcy zgłaszali swoje uwagi co do podziału na części ze wskazaniem, że dokończenie prac 

uzależnione jest od części napraw, a tym samym kto będzie ponosił odpowiedzialność gwarancyjną  

za wykonanie robót budowlanych przez jednego bądź drugiego wykonawcę w przypadku np.: usterek  

na budowie. Czwarte postępowanie zostało wszczęte w trybie podstawowym bez negocjacji w dniu  

21 października 2022 r. W wyznaczonym terminie złożona została jedna oferta przez PBC Sp. z o.o. z Gdyni, 

która opiewała na kwotę 26 383 069,97 zł brutto, Tym samym 15 października 2022 r. postępowanie zostało 

unieważnione ze względu na to, że gmina w tym czasie dysponowała kwotą 12 000 000,00 zł. Piąte 

postępowanie zostało wszczęte 8 grudnia, również 2022 r.. Wpłynęły 2 oferty - PBC Sp. z o.o. na kwotę 

24 450 739,97 zł brutto oraz PGK Sp. z o.o. na kwotę 22 000 000,00 zł brutto. Obie oferty zostały odrzucone. 

Warunkiem udziału w postępowaniu był m. in. wymagany termin wykonania do 30.10.2023 r., jednak  

PGK Sp. z o.o., wskazała, że zakres rzeczowy inwestycji wykona w terminie do 30.06.2024 r. Postepowanie 

zostało unieważnione ze względu brak wymaganej wysokości środków zabezpieczonych z budżecie Gminy 

Gołdap na poziomie zaproponowanej kwoty przez wykonawcę. Szóste postępowanie zostało wszczęte  

13 stycznia 2023 r. w trybie zamówienia z wolnej ręki. Zostało ono unieważnione 17 kwietnia 2023 r., 

ponieważ Rada Miejska w Gołdapi na sesji 12 kwietnia 2023 r. nie przeznaczyła środków w budżecie na ten 

cel. 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Monika Wałejko zapytała, jakie są dalsze plany w związku  

z tą inwestycją. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że gmina pozyskała dodatkowe 7 000 000,00 zł. Urząd 

idzie w kierunku o przedłużenie terminu zakończenia inwestycji, starając się o uzyskanie statusu projektu 

niefunkcjonującego. Urząd kompletuje dokumenty celem ogłoszenia kolejnego przetargu. Trwa jeszcze sprawa 

sądowa, wpłynęła opinia biegłego. Po stronie urzędu jest kwestia zabezpieczenia rzeczy, które zostały  

źle wykonane a nie są zaewidencjonowane aby można było się bronić w sądzie. Stąd też dodatkowe ekspertyzy. 

Ze swojej strony urząd też zgłosi pewne sprawy do odpowiednich organów ze względu na to, że niektóre 

sprawy wychodzą na światło dzienne.  

 Główny specjalista ds. zamówień publicznych Pani Jolanta Sztabińska powiedziała, że wartość szacunkowa 

na wszystkie branże (elektryczna, budowlana, sanitarna) opiewała na kwotę 1 641 303,00 zł netto, z czego 

branża budowlana oszacowana została na kwotę 317 000,00 zł netto. Postępowanie zostało ogłoszone 

15.04.2020 r. W wyniku, którego złożone zostały dwie oferty, wykonawców: Przedsiębiorstwo Budownictwa 

Ogólnego Kazimierz Karwowski na kwotę 420 660,00 zł brutto oraz Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji 



MARBUD Mariusz Szczepański na kwotę 360 833,18 zł brutto. Kwota przeznaczona na daną część zadania 

wynosiła 390 564,78 zł. W wyniku przeprowadzonego postępowania do realizacji prac z zakresu branży 

budowlanej została wybrana oferta opiewająca na 360 833,18 zł brutto. W dniu 14.05.2020 r. została podpisana 

umowa.  Z terminem realizacji na 21.08.2020 r.  

 Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionych dokumentów oraz przedstawionych informacji.  
Do pkt 4 

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis powiedziała, że złożyła wniosek do budżetu na rok 2024 o wykonanie 

drogi do Bronisz oraz na przebudowę dróg osiedlowych w Babkach. 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała         Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis              Marian Mioduszewski  


